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Politologický klub FSV UK chce zlepšit komunikaci mezi
studenty
Studenstký Politologický klub FSV UK funguje teprve přes rok, má však za sebou už docela slušné množství úspěšných
a zajímavých akcí. O vzniku a fungování klubu jsme si povídali s jeho předsedou Erikem Hruščem, který na FSV studuje
v bakalářském programu politologii a mezinárodní vztahy a ekonomii.
Z jakého popudu Politologický klub vznikl?
Politologický klub vznikol na jeseň roku 2009. Hlavným popudom na vznik PK bola
jednak nefunkčnosť predošlej samosprávy IPS (Študenti IPS – SIPS), ale taktiež
blížiace sa voľby do akademického senátu FSV a UK. PK sme využili ako platformu na
koordinovanie kampane do zmienených volieb. Postupom času na seba klub prevzal
úlohy ako samosprávy študentov IPS, ako aj sa podujal organizovať sprievodné aktivity
s cieľom obohatiť výučbu na IPS, ale aj na celej FSV.

Jedným z našich hlavných cieľov bolo a doteraz je, sprostredkovať komunikáciu medzi študentmi naprieč jednotlivými
ročníkmi a formami štúdia. Veríme, že sa nám naše ciele darí plniť, a že PK je prínos pre každého študenta na IPS.
Avšak máme pred sebou ešte dlhú cestu.
Můžete poodhalit, jak je řízena činnost klubu? Kdo stojí v jeho vedení a jak často se scházíte?
Klub je riadený zaujímavo. Formálne v čele klubu stojí predsedníctvo, ktoré sa skladá zo 6tich členov (momentálne dvaja
za každý ročník bc. stupňa) a ktoré sa každoročne ustanovuje. Avšak filozofiou klubu je princíp aktivity, a teda razíme
myšlienku, že na správe klubu sa podieľa každý, kto má záujem a predstavuje prínos pre klub. V praxi to vyzerá tak, že
na stretnutiach vedenia sa schádza „rozšírené predsedníctvo“, ktoré predstavuje v priemere 12 ľudí. Tieto schôdzky sa
konajú pravidelne, raz za dva týždne, podľa potreby častejšie. Samozrejme čo sa týka formálnych záležitostí, tie vybavujú
členovia formálneho predsedníctva, napríklad komunikáciu s vedením fakulty alebo inštitútu, ako aj voči organizáciám
mimo IPS.
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Vedení Politologického klubu FSV UK
Jaké jsou ohlasy na zřízení klubu mezi studenty FSV?
Zatiaľ sme sa stretli len s pozitívnymi reakciami, aspoň čo sa týka študentov IPS. Na naše akcie chodia študenti celej
FSV a takisto sa snažíme o spoluprácu s ostatnými spolkami na FSV, ktorá je však zatiaľ len v začiatkoch, ale veríme,
že postupom času sa to zmení a dôjde aj k výraznejšej komunikácii a spolupráci medzi študentmi piatich inštitútov FSV.
Často dostávame podnety na akcie aj od študentov, ktorí nie sú priamo angažovaní v PK, ale vidia PK ako možnosť
pre realizáciu ich nápadov.
Můžete zmínit, které akce jste už realizovali, a pozvat nás na ty budoucí?
Je pravda, že sme mladý spolok, existujeme aktívne zatiaľ len niečo vyše roka, no napriek tomu máme za sebou už pár
zaujímavých akcií. Organizovali sme niekoľko prednášok a diskusií na rôzne témy. Našimi hosťami boli medzi inými Karol
Schwarzenberg, Jana Hybášková a Alexandr Vondra. Diskusie sme organizovali najmä s ohľadom na voľby v minulom
roku s našimi internými vyučujúcimi. Medzi akciami sa ešte vynímal Zoznamovák pre študentov IPS, ktorým sme sa
pridali k FSV tradícii organizovania zoznamovákov pre prvákov, v ktorej chceme naďalej pokračovať. Samozrejme
nechýbajú aj neformálne akcie v priebehu roka. Čo sa týka plánovaných akcií, radi by sme aj touto formou ľudí pozvali
na chystanú Konferenciu študentov politológie v spolupráci katedrami politológie na VŠE a FSS v Brne. Takisto mienime
pokračovať v našich diskusiách na rôzne témy. Viac informácii jednak o našich akciách, ako aj o klube sa môžete
dozvedieť na našich stránkach   pkfsvuk.cz .
(Lucie Kettnerová)

http://www.pkfsvuk.cz/

